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Nr OR-BR.0002.30.2017 

PROTOKOL Nr XXXl2017 
z trzydziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2017 r. w godzinach 15,00- 16,20 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 202XXX12017 w sprawie zmlan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 

Kozieglowy na 201 7 

2. Uchwala Nr 2031XXX12017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

3. Uchwala Nr 204IXXXl2017 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu miejscowosci Postc::p 

4. Uchwala Nr 205XXX12017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 
myszkowskiemu na realizaejc:: zadania pn. Budowa ehodnika w Siedleu Duzym ul. Jana 
Pawla II w ramaeh przebudowy drogi powiatowej nr 23 !OS" ode. od DK 1 do koseiola 
( strona prawa) 

5. Uchwala Nr 2061XXX12017 w spraWle sprzeda:ty bezprzetargowej nieruehomosei 

na rzeez uZytkownika wieczystego. 

Uchwaly stanowi<\c zal<\cczniki nr 1 - 5 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 14. 
Radny nieobecny: Pan Zenon Jarecki. 

Obradom sesji przewodniezyla Przewodnicz<\cca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slc::czka 
Zastc::pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB¥ 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urzc::du GiM Kozieglowy Pan Slawomir Kania 

Kierownicy referat6w Urzc::du GiM Kozieglowy 

Miasta Kozieglowy 

PrzewodnicZ<\ccy Samorz<\cdu Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 
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Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miej scowosci Post~p. 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie sprzedaZy nieruchomosci. 
8. Podj~cie uchwaly w sprawie sprzedaZy bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 

uZytkownika wieczystego. 
9. Ocena zasob6w pomocy spolecznej za 2016 rok. 
10. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej za 2016 r. 
11. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
12.Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakonczenie obrad 30 Sesji. 
Porzltdek obrad sesji stanowi zalltcznik nr 6 do protokoru. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesj~ radnych, zaproszonych gosci oraz 
wszystkich zebranych. 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z list<t obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych . 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowilt zal<tczniki nr 7,8 do protokolu. 

Pani Przewodnicz<tca Rady zaproponowala dokonanie zmian w porz<tdku obrad sesji: 

1) wycofanie z porzltdku obrad punktu 7 dotycz<tcego propozycji sprzedazy nieruchomosci 
( zal<tcznik nr 16 do protokolu) , 

2) rozszerzenie porz<tdku obrad 0 projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Myszkowskiego na realizacj~ zadania pod nazw<t " Budowa chodnika 
w Siedlcu Duzym ulica Jana Pawla II w ramach przebudowy drogi powiatowej na 2310 -
odcinek od DK-1 do kosciola. Zaproponowala rozpatrzenie projektu tej uchwaly jako 
punkt 7 . 

Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porzltdku obrad. 
Porzltdek obrad wraz z zaproponowanlt zmianlt zostal przyj~ty 14 glosami "za" jednoglosnie . 
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Uchwalony porzadek obrad Sesii: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj((cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj((cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
S. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj((cie uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post((p. 
7. Podj((cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myszkowskiego na realizacj~ zadania pod nazwll. " Budowa chodnika w Siedlcu 
DUZym ulica Jana Pawla II w ramach przebudowy drogi powiatowej na 2310 -

odcinek od DK-l do kosciola. 
8. Podj((cie uchwaly w sprawie sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 

uzytkownika wieczystego. 
9. Ocena zasob6w pomocy spolecznej za 2016 rok. 
10. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy SpoIecznej za 

2016 r. 
11. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi((dzysesyjnym. 
12. Informacja Przewodniczll.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzia!aniach podejmowanych 

w okresie mi((dzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. ZakoiIczenie obrad 30 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczll.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok6! 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz((dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si(( z nim. Radni nie zg!aszali uwag do protokolu z dwudziestej 6smej 
sesj i, kt6ra odby!a si(( w dniu 30 marca 2017 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj((ty zostal przyj((ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj(( Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 1. Pani GraZyna Sitek 

2. Pani Jadwiga BaliiIska 
3. Pan Andrzej Sz6stak 
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Ad. pkt 4 

Pani Grai:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmlan w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 ( zahtcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2021XXX12017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pktS 

Miasta 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zalltcznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2031XXX12017 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Przyst~pujltC do realizacji kolejnego punktu porzltdku obrad Przewodniczltca Rady 
Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w zwiljZku z tym, iz Wojewoda 
zakwestionowal zapisy w uchwale z 23 lutego br. dotyczltce: wskaznika intensywnosci 
zabudowy, ustalenia dla wszystkich ciek6w naturalnych znajdujltcych si~ w obszarze planu, 
oraz braku skali mapy oraz wyrysu ze studium uwarunkowail i kierunkow 
zagospodarowania terenu zachodzi koniecznosc podj~cia uchwaly z uwzgl~dnieniem uwag 
Wojewody. Na wspolnym posiedzeniu Komisji zmiany zostaly szczeg61owo przedstawione 
przez przedstawicielk~ biura projektowego. 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post~p ( zalltcznik nr 11 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2041XXX12017 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post~p zostala przyj~ta 14 glosami "za" 
Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Szostak przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Myszkowskiego na realizacj~ zadania pod nazwlt " Budowa chodnika 
w Siedlcu Duzym ulica Jana Pawla II w ramach przebudowy drogi powiatowej na 2310 -
odcinek od DK-l do kosciola ( zalltcznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 20SIXXXJ2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myszkowskiego na realizacj~ zadania pod nazw!\c" Budowa chodnika w Siedlcu Duzym ulica 
Jana Pawla II w ramach przebudowy drogi powiatowej na 2310 - odcinek od DK-l do 
kosciola zostala przyj~ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Przewodnicz!\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze radni jednoglosnie podj~li 
uchwall( 0 udzieleniu pomocy finansowej dla powiatu na chodnik w Siedlcu DuZym. S!\cdzi 
wil(c , ze Soltys wsi Siedlec Duzy powinien bye zadowolony. Podkrdlila, ze w roku ubieglym 
udzielono dofinansowania na budowl( chodnika przy drodze powiatowej w Winownie , ale 

zadanie nie jest ukonczone. Udzielaj!\cc kolejnego wsparcia finansowego dla powiatu 
myszkowskiego samorz!\cd gminy chce pokazae, ze jest zgodny na finansowanie kOlejnych 
zadan, ale powiat powinien dokonczye realizacjl( zadania rozpoczl(tego. 

Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedaZy 
bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz uzytkownika wieczystego ( zal!\ccznik nr 13 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2061XXXJ2017 w sprawie sprzedaZy bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 

uzytkownika wieczystego zostala przyjl(ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz!\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Ocena Zasobow 
Pomocy Spolecznej za 2016 rok byla przedmiotem analizy na wspolnym posiedzeniu 
komisji (zal!\ccznik nr 14 do protokolu). Zapytala czy radni maj!\c uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
Radni nie zglaszali uwag. 

Ocena Zasobow Pomocy Spolecznej za 2016 rok zostala przyj~tajednoglosnie. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz!\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni maj!\c uwagi 
do sprawozdania rocznego z dziaialnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za rok 2016 (zal!\ccznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdania rocznego z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za rok 2016 zostalo przyj~te jednoglosnie. 

Przewodnicz!\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila , ze mieszkancy nie zglaszaj!\c 

uwag do dzialalnosci Osrodka Pomocy Spolecznej , co jest zaslug!\c Dyrektora i pracownikow. 
Podzil(kowala Dyrektorowi GMOPS Pani Agnieszce Klys oraz pracownikom za wlasciw!\c 

realizacjl( zadan i peln!\c zaangazowania prac~. 
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Ad. pkt 11 

Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil informacj« 0 dzialalnosci w okresie 
mi«dzysesyjnym : 

- poinformowal, ze w ostatnich tygodniach trwaly bardzo intensywne prace w szczegolnosci 
w aspekcie projektow unijnych. W kazdy czwartek odbywaj~ si,< narady dotycz~ce 

instalowania solarow u mieszkailcow. S~ w tym zakresie pewne trudne tematy , ale wyrazil 
nadziejc;, ze po ustaleniach podjC;tych na dzisiejszej naradzie wykonawca zintensyfikuje 
dzialania. Gmina Kozieglowy jest objc;ta strefami ochronnymi konserwatorskimi i wiele 
budynkow znajduje siC; w tej strefie . W zwi!jZ.ku z tym nalezy zasic;gn~c opinii konserwatora 
zabytkow, wic;c procedura wydluza si«. W biez~cym roku realizowane jest 500 instalacji 
solarnych oraz czynione s~ dzialania w kierunku instalacji fotowoltaicznych dla okolo 100 
beneficjentow. Zakoilczyl siC; proces naboru na wymianc; zrodel ogrzewania ( biomasa, pelet, 
gaz). Gmina jest w trakcie realizacji kilku zada6 , skladamy kolejny projekt w ramach RIT -
rewitalizacja obiektu po bylej poczcie . Gmina jest w trakcie realizacji wymiany tradycyjnego 
oswietlenia drogowego na energooszczc;dne oswietlenie typu LED w miejscowosciach: 
Kozieglowy, Cynkow, Pi6czyce i Kozieglowki (wymiana okolo 1000 opraw 
oswietleniowych i dobudowa nowych ). Wymiana realizowana jest w programie "Poprawa 
efektywnosci energetycznej oswietlenia ulicznego na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy" 
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa SIl\Skiego na lata 2014-
2020. Dzis podjc;to dzialania w kierunku rozszerzenia projektu na pozostale miejscowosci 
w kolejnych latach. Czekaj~ przetargi na termomodemizacjc; budynkow komunalnych 
(Wojslawice -WTZ, Pi6czyce i Kozieglowy); 

- trwaj~ przygotowania do rozpoczc;cia nowego roku szkolnego. Liczba dzieci w wieku 
przedszkolnym determinuje do tego, by miejsc w przedszkolach bylo wic;cej. Wykonywane 
s~ analizy i bC;d~ podejmowane decyzje . Oczekujemy tez konsekwentnego ucz«szczania 
dzieci do przedszkoli, nie tylko do rekrutacji. Wykonane s~ analizy ekonomiczne, z ktorych 
wynika, ze mala ilosc dzieci zostaje w przedszkolach po godz. 13,00, co kloci si« z ofert~ 
samorz~du Gminy i Miasta ; 

Gmina i Miasto Kozieglowy jest jedn~ z siedmiu liderow w kraju w pozyskiwaniu 
i przekazywaniu srodkow finansowych na oswiatc; . W Toruniu odebrana zostala nagroda za 
lata 2007-2015. BC;d~c w grupie wymiany doswiadcze6 dostrzegamy , ze cala wspolnota 
samorz~dowa Kozieglow realizuje obowi~ki w zakresie oswiaty jak najlepiej , a nasza 
lokalna oswiata jest na dobrym poziomie. W ramach wymiany doswiadcze6 byla wizyta 
w Gminie Blonie, gdzie na 32 miejscowosci jest tylko 5 szkol, a nauka w nich odbywa siC; na 
dwie zmiany. Przy takim rozwi~aniu szkoly utrzymuj~ siC; z subwencji. Obecnie 
podejmowane s~ starania w kierunku przystosowania szkol do zmian w oswiacie. Nalezy 
zapewnic bazC; i warunki dla 8 klasowych szkol podstawowych. Na terenie Gminy 
Kozieglowy dzialaj~ dwie szkoly niepubliczne, ktore rowniez stan~ siC; 8 klasowymi 
szkolami. Podkreslil, ze bardzo waZna jest wspolpraca niepublicznych szkol z samorz~dem 
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gminy, a w ramach wsp6lpracy samorzltd wykonal teren wok6l szk6l w Winownie 
i w Myslowie; 

- czynione slt starania w kierunku regulacji stanu prawnego dr6g, ale zdarza si", coraz wi",cej 
protest6w mieszkailc6w i brak wsp6lpracy. Aby wybudowac drog", spemiajltclt parametry 
naleZy dokonac regulacji. Slt miejscowosci, w kt6rych mieszkancy bardzo odpowiedzialnie 
podchodzlt do regulacji stanu prawnego, a w innych miejscowosci mieszkancy Zltdajlt 
odszkodowania lub przywr6cenia do stanu pierwotnego; 

- jest szansa na zagospodarowanie budynku komunalnego w Rosochaczu , rna nadziej", ze 
Fundacja b",dzie realizowala tam dobre projekty; 

- Gmina i Miasto Kozieglowy wraz z trzema podmiotami tj . zwi!\Zkami wyznaniowymi 
zlozyla projekty do otwartego konkursu: do projektu rewitalizacji na 4 mIn zl zlozono 
wniosek dot. otoczenia Palacu Biskup6w w Kozieglowach. Lokalny Program Rewitalizacji, 
kt6ry uchwalila Rada Gminy i Miasta Kozieglowy byl podstawlt do ubiegania si", 0 srodki. 
Projekty zloZyly Parafie: Koziegl6wki ( 3,7 mIn zl), Kozieglowy ( ok. Imln zl) i Pinczyce 
( ok.SOO tys. zl) ; 

- w zwi!\Zku z tym ze zmienila si~ formula finansowania PSP i OSP wyrazil nadziej"" 
ze MSWiA r6wniez b",dzie mialo na uwadze OSP i jednostka z Myslowa znajdzie uznanie; 

- po raz kolejny Stowarzyszenie EKO-Gmina zlozyla protest, by Wojewoda nie wydawal 
decyzji 0 zezwoleniu na realizacj", inwestycji drogowej dla zadania pn.: "Przebudowa drogi 
wojew6dzkiej ill 789 od w",zla autostradowego przez Gniazd6w, Kozieglowy do Lgota 
Nadwarcie , Etap II - dokumentacja projektowa wraz z pelnieniem nadzoru autorskiego". Pan 
Burmistrz podzi",kowal soltysom i radnym za podpisy na pismie , by Wojewoda 
nie wstrzymywal wydania decyzji. Podkreslil, ze wszyscy mieszkancy wiedzltjak wazna jest 
ta inwestycja i oczekujlt realizacji. Remont drogi pozwoli na rozdzielenie ruchu pieszo
rowe rowe go, poprawi przejezdnosc i bezpieczenstwo. Grupa os6b pr6buje zablokowac 
inwestycj"" Iltczltc remont z budowlt obwodnicy. Tymczasem slt to dwa niezalerne zadania , 
kt6rych nie morna Iltczyc, a budowa drogi nie wyklucza budowy obwodnicy w przyszlosci. 
Z koncem stycznia br. ZDW do wiadomosci Urz",du GiM Kozieglowy przekazal warianty 
obwodnicy , ale nie rna idealnego rozwi!\Zallia dla lokalizacji obwodnicy. Stltd nie b",dziemy 
wskazywac wariantu, niech odpowiedni wariant wskaze UrZltd Marszalkowski; 

w dniu dzisiejszym podpisano akt notarialny na zakup cz",Sci dzialki w Gniazdowie 
na poszerzenie drogi, celem poprawy bezpieczenstwa ruchu w tej miejscowosci; 

Na zakonczenie informacji Pan Burmistrz poinformowal, ze jak co roku w Koziegl6wkach 
odbyl si", przeglltd piesni pasyjnej. W bie:i:ltcym roku wymiar tej imprezy byl imponujltcy. 
Podzi",kowal organizatorom za zaangazowanie w organizacj", . 
Uczestniczyl r6wniez w spektaklu zorganizowanym prze Zesp61 Szk61 w Kozieglowach . 
Spektakl zorganizowany byl na bardzo wysokim poziomie. Podzi",kowal organizatorom za 
taklt inicj atyw",. 
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Ad. pkt 10 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila infonnacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 30 marzec br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad biez~cej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wplyn~o pismo mieszkaitc6w Rosochacza 
o wykonanie nawierzchni asfaJtowej ulicy Kwiatowej w Kozieglowach. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze w dniu dzisiejszym 
radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz 
sprawozdanie finansowe za 2016 rok na sesj~ absolutoryjnlb kt6ra odb~dzie si~ w miesi~cu 
czerwcu biez~cego roku. 

Ad. pkt 11 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 12 

Wolne wnioski: 
Radny Pan Marian Szmukier poinformowal, ze dowiedzial si~, iz Gminna Sp6ldzielnia 

w Kozieglowach b~dzie likwidowana. W zwi<\Zku z tym proponowal, by rozwaZYc wykup 
od GS dalszej cz~sci dzialek s~iaduj~cych przy Palacu Biskup6w i gmina weszlaby 
w posiadanie calego terenu dawnego dworu. Poinfonnowal, ze w latach 90-ych 6wczesny 
Prezes GS wyst~il do Gminy z pismem 0 wykup wieczystego uzytkowania i zapytal czy 
bylo to sprzedane; 

- Przewodnicz'l.ca Rady stwierdzila , ze jest to cenna uwaga i zwr6cila si~ do Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami Pana Edwarda Kaczmarzyka 0 rozpoznanie tematu 
i przedstawienie infonnacji na najblizszym wsp61nym posiedzeniu Komisji; 

- Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil, ze dzialka Gminnej Sp6ldzielni jest na wieczystym 
uzytkowaniu . Jezeli jednak znajdzie si~ ch~tny na wykup, to ktos kto kupi nieruchomosc 
b~dzie chcial miec budynki i grunt. Jezeli pojawi si~ stosowna propozycja Gminnej 
Sp6ldzielni, Gmina odniesie si~ do niej; 

- Pan Bunnistrz poinfonnowal, ze w czasie budowy chodnika przy drodze powiatowej 
w Winownie pojawil si~ problem ze slupami telefonicznymi i b~dzie potrzeba 
przeprojektowania. Jest to problem pomi~dzy Orange i Powiatem Myszkowskim i jezeli me 
zostanie rozwi<\Zany, zadanie zostanie przeniesione na kolejny rok. 
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Ad. pkt 13 

Wobec 
Kolodziejczyk 

wyczerpania porz/tdku obrad, Przewodnicz/tca 
zamkn.,:la obrady trzydziestej Sesji Rady Gminy 

Rady Pani Joanna 
i Miasta Kozieglowy, 

dzi.,:kuj/tc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady trzydziestej Sesji zakonczono. 

Protok61 1:;J-/tdzila: 

urszu~ja. 


